
Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на Наредба за 
прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в общинските 
училища на територията на Столична община, приета от Столичен общински съвет с 

Решение № 82 по Протокол № 48 от 22.02.2018 г.  

 

 

Уважаеми доц. д-р Тодор Чобанов , 

 

Като родител на дете, което посещава детската градина почасово, се радвам да видя 

предложението децата да преминават автоматично на пълен ден в същата градина след 

навършване на 5-годишна възраст. Запазването на средата, която е вече позната на 

детето, наистина би се отразила положително на децата. 

 

 

С уважение, 

--  

Marina Belenozova 

 


